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MESTO  SPIŠSKÉ VLACHY 
M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

VI. VOLEBNÉ OBDOBIE 
__________________________________________________________________________________________ 

 
 

Z Á P I S N I C A 
napísaná dňa 25. januára 2011 na 3. riadnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva, 

konanom v Galérii Mestského úradu v Spišských Vlachoch. 
 
 
     Primátor mesta, Ľubomír Fifik, otvoril 3. riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva, na 
ktorom privítal poslancov MsZ,  pracovníkov MsÚ a ostatných prítomných. 
     Primátor mesta konštatoval, že na začiatku zasadnutia MsZ bolo prítomných 11 poslancov 
a že MsZ je uznášaniaschopné.  
 
Prítomní:  
Poslanci:  Mgr. Vladimír Baloga, ThLic. Ľubomír Baloga, Bc. Petra Chudíková, Rastislav    
                Kicko, Pavol Kičin, Mgr. Monika Koperdáková , Ing. Michal     
                Kiššák, Ing. Radoslav Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav  
                Šterbinský – odišiel o 20,20 hod.                 
Hlavný kontrolór mesta:  Ing. František Stanislav  
Zapisovateľka:                 Bc. Valéria Bašistová 
Ostatní prítomní:              podľa prezenčnej listiny  
Začiatok rokovania mestského zastupiteľstva:     15,30 hod. 
Ukončenie rokovania mestského zastupiteľstva:  22,30 hod. 
 
K bodu 1: Otvorenie -  voľba návrhovej komisie 
 
     Za overovateľov zápisnice a prijatých uznesení určil primátor mesta Rastislava Kicka 
a Pavla Kičina.  Za predsedu návrhovej komisie primátor mesta navrhol Ing. Michala Kiššáka, 
za členov komisie Mgr. Moniku Koperdákovú a Ing. Ladislava Šterbinského. 
 
Hlasovanie o zložení návrhovej komisie: ( za 7, proti 0, zdržal sa 4, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Ing. Michal Kiššák,   
      Ing. Radoslav Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef Repaský,  
proti:0 
zdržal sa: Rastislav Kicko, Pavol Kičin, Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Ladislav Šterbinský. 
 
Mestské zastupiteľstvo schválilo zloženie návrhovej komisie uznesením č. 18/VI/2011. 
 
K bodu 2:  Návrh programu rokovania 
 
     Primátor mesta predložil na schválenie návrh programu rokovania MsZ v zmysle 
pozvánky. K predloženému návrhu boli podané tieto doplňujúce návrhy. Primátor mesta 
navrhol rozšíriť  5. bod programu o návrh Zmluvy o zriadení funkcie hlavného kontrolóra 
viacerých obcí a stiahol z rokovania 8. bod – Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2010 o určení 
výšky dotácie na mzdy a prevádzku v školách a v školských zariadeniach na území mesta. 
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Bc. P. Chudíková – podala návrh na doplnenie programu rokovania o nový bod pod č. 8   – 
Návrh zmien rokovacieho poriadku MsZ. 
Ing. J. Repaský – požiadal, aby body programu, ku  ktorým neboli predložené materiály, boli 
presunuté do ďalšieho zasadnutia MsZ. 
Ing. L. Šterbinský - podal návrh aby body 4, 11, 12, 13 boli úplne vypustené z programu 
rokovania, tiež z dôvodu chýbajúcich podkladov. 
Primátor mesta – informoval, že bod 4 je sčasti informatívny a v tomto bode rokovania sa 
ponechá iba táto časť. Body 11, 12, 13 sú tiež informatívne a tie v programe rokovania 
zostávajú. Primátor mesta dal hlasovať o návrhu programu rokovania s predloženými  
zmenami.  
 
Hlasovanie o programe rokovania: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo schválilo predložený program rokovania uznesením č. 19/VI/2011 
 
Schválený program rokovania: 

   1. Otvorenie – voľba návrhovej komisie 
   2. Kontrola plnenia uznesení 
   3. Pripomienky občanov 
   4. Informácia o poverení zastupovaním primátora 
   5. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na 1. polrok 2011                              

a návrh Zmluvy o zriadení funkcie hlavného kontrolóra viacerých obcí 
   6. Voľba  členov komisií MsZ 
   7. Voľba zástupov mesta do orgánov školských samospráv škôl a školských zariadení 

zriadených mestom 
   8. Návrh zmien v Rokovacom poriadku MsZ  
   9. Návrh prípravy komunitného plánovania sociálnych služieb v meste 
 10. Správa o činnosti komisií MsZ 
 11. Informácia o stave a priebehu príprav projektu „Kanalizácia a ČOV Spišské Vlachy“ 
 12. Návrh riešenia výstavby 9 b.j. na Vajanského ulici 
 13. Informácia o realizácii projektu „Regenerácia okolia kruhovej križovatky“ 
 14. Rôzne 
15. Diskusia 
16. Záver 

 

K bodu 3:  Kontrola plnenia uznesení 

     Primátor mesta konštatoval, že zápisnica a uznesenia z ostatného zasadnutia Mestského 
zastupiteľstva boli overené overovateľmi bez pripomienok . 
     Správu o plnení prijatých uznesení z ostatného zasadnutia MsZ  podal primátor mesta. 
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K bodu 4: Pripomienky občanov 

ThLic. Ľ. Baloga – v zastúpení občana p. Petra Ondáša, ul. Požiarnická 53, prečítal žiadosť 
o prerokovanie adresovanú MsZ. Žiadosť sa týkala problematiky prístupovej cesty na 
Požiarnickej ul, kde je prejazd autom z Mlynskej ul. v zime značne problematicky až 
nemožný. Pán Ondáš žiada vysvetlenie dôvodu zrušenia príjazdovej cesty od zástavky z ul. 
SNP. Ďalej žiada o informáciu ohľadom rekonštrukcie Požiarnickej ul., ktorá je naplánovaná 
na rok 2011, ale v rekonštrukcii nie je zahrnutá rekonštrukcia elektrického vedenia, ktoré je 
už dávno nevyhovujúce a nespĺňa platné normy. Pán Ondáš navrhuje rokovať s VSE a riešiť 
tento problém v rámci celej rozkopávky ulice.  
Primátor mesta – odpovedal, že podanou žiadosťou sa bude mesto zaoberať.  
Ing. M. Kiššák – rekonštrukcia nástrešníkov a elektrických odvodov nie je zahrnutá v 
pripravovanom projekte. Bolo by potrebné vypracovať nový projekt rozvodov, ktorý musí byť 
schválený VSE a celú realizáciu by muselo mesto zaplatiť zo svojho. 
Ing. R. Bečker – na diskusnom fóre mesta sa hovorí o nových dvoch  pracovných miestach. 
Chcem sa p. primátora mesta opýtať kde bolo konané výberové konanie a či nie je 
povinnosťou  zmenu v organizačnej štruktúre oznámiť, príp. prerokovať na zasadnutí MsZ? 
Primátor mesta- na otázku odpovedal, že výber a obsadenie pracovného miesta je 
v kompetencii primátora mesta. Čo sa týka výberového konania pre obsadenie pracovného 
miest, MsÚ má evidenciu žiadosti uchádzačov o zamestnanie a výber som uskutočnil na 
základe vlastného rozhodnutia. 
Ing. R. Bečker – sa opýtal či nie je povinnosťou primátora oznámiť voľné pracovné miesto. 
Mgr. M. Koperdáková – odpovedala, že ak sa vytvorí nové pracovné miesto s pracovnou 
náplňou a v evidencii MsÚ sú evidovaní žiadatelia o zamestnanie, nie je povinnosť 
nahlasovať voľné pracovné miesto. 
p. Milan Biroščák – sa opýtal na stav vlastníckych budov na ulici Mlynská a Záhradná (STS a  
bývalá Palenčáreň) a či mesto uvažuje, aby sa v budúcnosti dali priestory v Kultúrnom dome 
do prenájmu pre uskutočňovanie rôznych kultúrnych aktivít, divadelných predstavení atď, 
pretože kultúra v našom meste stagnuje. 
Primátor mesta – odpovedal, že budova a pozemok bývalej Palenčárne je vo vlastníctve 
fyzickej osoby. Budovy STS – vlastníkom budov je Semenár, a.s. v likvidácii pod správou 
správcu konkurznej podstaty. Vlastníkom pozemkov je mesto Spišské Vlachy. Záujem mesta 
o kúpu budovy je evidentný, chceme aby budovy patrili mestu a mohli byť využité na rôzne 
športové aktivity ako i pre prevádzkové potreby mesta.  Mesto bude na spoločnom stretnutí 
so správcom konkurznej podstaty presadzovať, aby sa tento areál dostal so vlastníctva mesta.   
p. Milan Biroščák – navrhuje vytvoriť neziskovú organizáciu, ktorá by v meste pripravovala a 
organizovala kultúrne akcie, na ktorých by sa mohla mládež uplatniť, najdôležitejšie je aby sa 
v kultúrnej oblasti  začalo niečo robiť.    
Mgr. M. Koperdáková – navrhla vypracovať projekt na vydanú výzvu  „Zamestnanosť 
a sociálna inklúzia“, v rámci ktorej je možné v spolupráci s ÚPSVaR zamestnať 1-2 
pracovníkov evidovaných na ÚPSVaR . Kinosálu v Kultúrnom dome navrhla prestavať na 
tanečnú sálu (tančiareň), príp. zrkadlovňu. 
Ing. M. Kiššák – čo sa týka firmy areálu STS, problém je v tom, že sa tam časom vystriedali 
dvaja správcovia konkurznej podstaty a vraj chýbajú dôležité podklady a materiály. Pozemok 
je majetkom mesta a budovy sú v konkurze.  Bývalý majiteľ Palenčárne je daňovým dlžníkom 
mesta. Čo sa týka kultúry, Kultúrny dom je majetkom mesta, nevidím problém pri poskytnutí 
prenájmu Kultúrneho domu, ale skôr sa jedná o prevzatie hmotnej zodpovednosti. Súhlasím 
s usporiadaním plesov, divadelných predstavení, kde by bolo pre školy zľavnené vstupné.  
Dispozičné riešenie Kultúrneho domu nie je najlepšie, pretože napr. kino nie je možné 
prestavať, keďže je tam všetko napevno. 
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Primátor mesta – nie je problém podporiť vznik občianskeho združenia a tým podporiť 
kultúru, ale je potrebné aby aj mládež prejavila záujem a spoluprácu pri organizovaní 
kultúrnych akcií a podujatí. 
Pán V. Straka – citujem: podľa § 2 písm. 4 VZN č. 3/2009  sa mesačný príspevok  v 
materskej škole na základe rozhodnutia zriaďovateľa neuhrádza za dieťa,  
a)  ktoré má prerušenú dochádzku do materskej školy na viac ako 30 po sebe nasledujúcich                                
     kalendárnych dní z dôvodu choroby (po predložení lekárskeho potvrdenia o trvaní choroby  
     min. 31 dní) alebo z rodinných dôvodov preukázateľným spôsobom, 
b) ktoré nedochádzalo do materskej školy v čase školských prázdnin alebo bola prerušená    
     prevádzka materskej školy, zapríčinená zriaďovateľom alebo inými závažnými dôvodmi; 
 V týchto prípadoch uhrádza zákonný zástupca pomernú časť určeného príspevku. Chcem sa 
opýtať na skutočnosť, ak je dieťa počas dvoch týždňov v mesiaci choré a ďalšie dva týždne 
prebiehajú vianočné prázdniny, či je potrebné uhrádzať mesačný príspevok materskej škole, 
ak dieťa nebolo v mesiaci december ani jeden deň v škole?  
Ing. M. Kiššák – najprv je potrebné vypočítať priemer dochádzky a návštevnosť detí do 
predškolského zariadenia a následne môže byť požiadavka postúpená komisii vzdelávania, 
výchovy a kultúry. Ďalej je potrebné zistiť, či je možné vykonať zmeny vo VZN, ktorého 
znenie vychádza zo zákona.
ThLic. Ľ. Baloga – podal pripomienku adresovanú občanovi p. V. Strakovi ohľadom 
odparkovaného motorového vozidla na parkovisku na ul. 9. mája. Motorové vozidlo je asi 
jeden rok bez ŠPZ a dlhodobo sa nepoužíva. Opýtal sa či nie je oznamovacou povinnosťou 
majiteľa motorového vozidla voči mestu Spišské Vlachy . 
Pán V. Straka – odparkované motorové vozidlo nie je vrak, odhlásené z evidencie 
motorových vozidiel môže byť po akúkoľvek dlhú dobu. Doba odhlásenia trvá do 5.2.2011. 
Ing. M. Kiššák – dodal, že motorové vozidlo bez ŠPZ nie je vozidlo a je potrebné uhrádzať 
zaň poplatok, ako za užívanie verejného priestranstva. 
Ing. J. Repaský – sa opýtal či studňa pred Reštauráciou Zlatý klas je funkčná a či nie je možné 
na danom mieste vybudovať fontánku? 
Primátor mesta – tento návrh výstavby fontánky, ako aj návrh výstavby okrasnej studne bol 
už prerokovaný s projektantmi. O ďalšom postupe, resp.ďalších možných riešeniach 
prestavby tejto studne budem informovať . 
Ing. R. Leščáni – za rodičov podal pripomienku ohľadom ul. 9. Mája, kde si vodiči 
motorových vozidiel skracujú cestu smerom na Dobrú Vôľu a tým priamo ohrozujú deti, ktoré 
trávia voľný čas a pohybujú sa po ulici. 
ThLic. Ľ. Baloga – dodal, že pohyb áut je frekventovaný už len z toho dôvodu, že v blízkosti 
ulice je nákupné centrum COOP Jednota, kde je aj parkovisko a po nákupe si vodiči často 
skrátia prejazdom cestu cez ulicu smerom na Sp. Podhradie. Taktiež je problém aj keď sú autá 
zaparkované na ceste a cesta je priúzka. Tento problém by bolo vhodné riešiť dopravným 
značením, zákazom vjazdu, príp. v spolupráci s políciou dopravné značenie obytná zóna + 
znížiť rýchlosť na 20 km. 
Primátor mesta – navrhol vybudovať retardéry, ktoré by spomalili prejazd motorových 
vozidiel cez túto frekventovanú ulicu.   
Ing. M. Kiššák – poznamenal, že daný problém vidí hlavne v tom, že táto ulica je prejazdná. 
Dobré by bolo urobiť z nej slepú ulicu. Cesta a most cez Žehricu je majetkom mesta a mesto 
môže technicky zabrániť prejazdu cez most. Je však potrebné zabezpečiť prístup a prejazd pre 
ZŠ a p. Haniska a doriešiť novovybudovaný vjazd z ulice SNP ku ZŠ. 
Primátor mesta – pripomienku občana potrebné posunúť do kompetencie komisie pre rozvoj 
mesta. 
ThLic. Ľ. Baloga – podal pripomienku zo strany občanov bývajúcich na ulici 9. mája týkajúca 
sa údržby ciest po roztopenom snehu, kedy sú mláky a zostáva veľké množstvo blata a vody. 
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R. Kicko – sa opýtal, že ak sa vyskytne porucha zo strany PVS, nie je ich povinnosťou dať 
cestu do pôvodného stavu? 
Primátor mesta – odpovedal, že ak PVS z dôvodu opravy potrubia uskutoční vykopávku, je 
povinná dať ju do pôvodného stavu. 
Pán V. Straka – doplnil, že ak voda praskne, tečie po ceste a keďže je na ulici zlý spád (kanál 
je vyššie postavený ako cesta), voda neodteká do kanála, ale priamo pod bytovky. 
Ing. M. Kiššák – je to výsledkom aj toho, že cesty sa v zime nesolia a s toho dôvodu budú aj 
v budúcnosti koľaje a mláky naďalej. Tento stav ciest je závislý od počasia, pretože nie za 
každého počasia je naše UNC a traktor schopné urobiť potrebné úpravy ciest. 
ThLic. Ľ. Baloga – navrhol aby komisia rozvoja mesta vypracovala plán odpratávania 
a odstraňovania snehu a udržiavania cesty. 
Ing. J. Repaský – sa opýtal či mostík, ktorý bol zničený následkom povodní pri potoku 
Žehrica (z Mlynskej ulice) bude v budúcnosti opravený. 
Primátor mesta – na otázku odpovedal, že na základe zmluvy s KÚ ŽP a poskytnutej dotácie 
pre likvidáciu následkov povodní bola mestu poskytnutá dotácia vo výške 18 900 €. 
Postavenie mostíka by malo byť  situovaná vyššie, na tzv. Šúru, ale je dosť možné, že mostík 
už naspäť nepôjde s dôvodu nesúhlasného stanoviska občanov ktorí tam bývajú. 
 
Hlasovanie o pripomienkach občanov: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo vzalo na vedomie pripomienky občanov uznesením č. 20/VI/2011 
 
 
K bodu: 4 Informácia o poverení zastupovaním primátora 
 
Primátor mesta – v súlade zo zákonom č. 369/1991 Z. z. o obecnom zriadení, dňa 10.1.2011 
poveril poslanca Ing. M. Kiššáka zastupovaním primátora. 
     Rozhodnutie odôvodnil tým, že Ing. M. Kiššák patrí medzi  najaktívnejších poslancov 
MsZ, ktorý má všeobecný prehľad o veciach verejných, pozná finančnú sféru a taktiež bol dve 
volebné obdobia primátorom mesta. Ing. M. Kiššák sa bude počas  2-3 dní v týždni aktívne 
spolupodieľať na chode mesta. Čo sa týka podaného tzv. „trestného oznámenia“ zo strany Ing. 
M. Kiššáka voči mojej osobe, nebolo to trestné oznámenie, ale podozrenie s porušenia 
právomoci verejného činiteľa. Prokuratúra po prešetrení konštatovala, že podozrenie 
porušenia nebolo preukázané.   
     Rozsah náplne zástupcu primátora bude hlavne v spolupráci s primátorom a Mestským 
úradom pri  zabezpečovaní a spracovávaní odborných podkladov, písomných materiálov a 
iných písomností a stanovísk na jednotlivé rokovania MsZ, na rokovania primátora 
a ostatných poverených zástupcov mesta pre danú oblasť, dozerať na realizáciu prijatých 
nariadení mesta a uznesení MsZ a vyhodnocovať ich plnenie. V spolupráci s Mestským 
úradom sa bude podieľať na zabezpečovaní agendy MsZ a materiálno-technických 
podmienok pre výkon činnosti poslancov MsZ. V spolupráci s primátorom a Mestským 
úradom bude zodpovedný za zostavovanie rozpočtu mesta, záverečného účtu mesta a 
konsolidovanej účtovnej závierky, vrátane rozpočtov organizácií zriadených a založených 
mestom v príslušnom kalendárnom roku. Kontroluje ich plnenie a čerpanie a správu 
o kontrole mesačne predkladá primátorovi a štvrťročne finančnej komisii a MsZ na 
prerokovanie. V rozsahu poverenia primátorom zabezpečuje prípravu podkladov pre prípravu 
projektov, žiadostí, grantov a ostatných náležitostí k jednotlivých investíciám smerujúcim do 
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rozvoja, propagácie mesta a údržby majetku mesta a dozerá na realizáciu schválených 
investícií v meste a prác na údržbe majetku mesta. 
Hlasovanie o informácii o poverení zastupovaním primátora:  
( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o poverení zastupovaním primátora 
uznesením č. 21/VI/2011 
 
 
K bodu 5: Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na 1. polrok 2011  
                  a návrh Zmluvy o zriadení funkcie hlavného kontrolóra viacerých obcí 
 
Ing. F. Stanislav -  podklady a materiály pre rokovanie MsZ boli v časovom predstihu 
doručené. Čo sa týka návrhu plánu kontrolnej činnosti, v bode 2. Kontrola plnenia rozpočtu za 
rok 2010 pôjde o najrozsiahlejšiu odbornú kontrolu zameranú na kontrolu uzávierky účtu 
mesta. Bod č.3 zahŕňa kontrolu vo vybranej rozpočtovej organizácii mesta Sp. Vlachy (školy). 
Ing. M. Kiššák – položil otázku, kedy bola naposledy vykonaná kontrola v MŠ SNP 1? Žiada 
vykonať celkovú rizikovú analýzu MŠ. 
Ing. F. Stanislav – odpovedal, že posledná kontrola bola vykonaná v roku 2009.  
Ing. L. Šterbinský – navrhuje plán kontrol rozšíriť o kontrolu PHM (spotreba pohonných 
hmôt) a vykonať kontrolu u tých pracovníkov MsÚ, ktorí majú uzatvorený pracovný pomer 
formou dohody za r. 2010. 
Primátor mesta – predniesol návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti HK s predloženými 
doplnkami. 
 
Hlasovanie o Pláne kontrolnej činnosti HK mesta na 1. polrok 2011:  
( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo schválilo Plán kontrolnej činnosti HK mesta na 1. polrok 2011 
uznesením č. 22/VI/2011 
 
     Ďalším návrhom v tomto bode bol návrh Zmluvy o zriadení funkcie hlavného kontrolóra 
viacerých obcí. 
Ing. M. Kiššák – podal pripomienku k návrhu Zmluvy článok  II. Účel zmluvy. Pripomienka 
sa týka spôsobu výpočtu odmeny hlavného kontrolóra, keďže úväzok hlavného kontrolóra 
mesta je 50 % a k tomu by mala byť aj prislúchajúci plat podľa § 18 zákona  o obecnom 
zriadení, kedy sa pri výpočte odmeny berie do úvahy počet obyvateľov a dĺžka pracovného 
času (priemerná mzda x 1,69 koeficient podľa počtu obyvateľov x 0,50 dĺžka pracovného 
úväzku) v obci a nie v počet obyvateľov obcí, v ktorých HK vykonáva túto funkciu. 
     Ďalšiu pripomienku podal v bode V/6. Spôsob spolufinancovania, kde žiada doplniť vetu 
k textu, že náklady súvisiace s výkonom v inej obci je potrebné zúčtovávať podľa počtu 
obyvateľov. 
Ing. F. Stanislav – takéto znenie zmluvy bolo platné do 31.12.2010. Znenie článku II. Účel 
platby nie je mnou zostavované, takéto znenie bolo publikované aj v obecných novinách. 
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Výkon funkcie kontrolóra podľa § 18 je povinnosť, ktorá jasne hovorí o tom čo, kedy a ako je 
potrebné v kontrolnej činnosti postupovať. Kontrolná činnosť v Zmluve je rozšírená 
o poradenstvo a informačné služby poskytovanú obciam, ako aj upozorňovanie na nové 
legislatívne zmeny týkajúce sa obecného zriadenia. Článok V. Spôsob financovania – každý 
vzniknutý výdavok je riadne zúčtovaný daňovým dokladom, ktorý je následne refundovaný až 
po preukázaní na aký účel bol použitý a čerpaný. Toto znenie návrhu zmluvy už bolo 
akceptované a schválené v 5 obciach a príp. dnešné neschválenie spôsobí predĺženie celého 
legislatívneho procesu. 
Primátor mesta – súhlasí s návrhom Zmluvy o zriadení činnosti hlavného kontrolóra 
viacerých obcí a dodal, že počas štvorročného obdobia bol s vykonávanou pracovnou 
činnosťou hlavného kontrolóra spokojný. 
Ing. M. Kiššák – podal otázku akým spôsobom sa rozpočítava plat? Navrhuje plat vypočítať 
podľa výšky úväzku. 
Ing. L. Šterbinský – podotkol, že Ing. F. Stanislav si svoju prácu vykonáva svedomite 
a častokrát  rozhodovanie mesta nasmeroval správnym smerom, a netreba zabúdať že bol 
dokonca navrhovaný na 100 % úväzok. 
Ing. M. Kiššák – nie je zaujatý voči osobe ako i voči vykonávanej činnosti hlavného 
kontrolóra, ale ide o schválenie zmluvy, ktorá bude v platnosti po dobu šiestich rokov a teraz 
je nutné niektoré nejasnosti zmluvy si vydiskutovať. Zároveň žiada nehlasovať o svojom 
prvom podanom návrhu. 
Primátor mesta – predniesol návrh na schválenie Zmluvy o zriadení funkcie  hlavného 
kontrolóra viacerých obcí. 
 
Hlasovanie o Zmluve o zriadení funkcie hlavného kontrolóra viacerých obcí: 
( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo schválilo Zmluvu o zriadení funkcie hlavného kontrolóra viacerých 
obcí uznesením č. 23/VI/2011 
 
 
K bodu 6: Voľba členov komisií MsZ 
 
F. Pikla – predseda Komisie rozvoja mesta MsZ – podal návrh pre znovuzriadenie 
podnikateľskej komisie, príp. rozšírenie komisie na 6 -7 členov. Svoj návrh odôvodnil tým, že 
pri výbere členov do Komisie rozvoja mesta MsZ sa neprihliadalo na špecifickosť 
a odbornosť potrebnú pri riešení podnetov a žiadostí zo strany nájomných vzťahov, 
prenajímania bytov atď. 
Ing. M. Kiššák – navrhol, aby tak, ako v prípade Komisie výchovy, vzdelávania a kultúry bola 
aj Komisia rozvoja mesta rozdelená na 2 časti. 
ThLic. Ľ. Baloga – sa opýtal či je potrebné komisiu rozširovať o ďalší počet členov? 
Primátor mesta – každý predseda komisie má právo navrhnúť počet jednotlivých členov a ich 
odborná spôsobilosť sa časom preukáže. 
F. Pikla – podal návrh na rozšírenie Komisie pre rozvoj mesta o nových členov a to o 
Bc. Martu Tomaškovú a Vladimíra Straku. 
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Hlasovanie o voľbe člena Komisie rozvoja mesta MsZ – Bc. Marta Tomášková: 
( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,     
       Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,  
       František Pikla,  Ing. Jozef  Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Hlasovanie o voľbe člena Komisie rozvoja mesta MsZ – Vladimír Straka: 
( za 10, proti 1, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za:  Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal  
      Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  
      Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský       proti: ThLic. Ľubomír Baloga, 
Ing. J. Repaský -  predseda Komisie sociálno-zdravotnej MsZ  navrhol za členov komisie: 
PhDr. Martinu Tokarčíkovú, Mgr. Evu Dorocákovú, Bc. Máriu Dzurillovú,  
Bc. Alenu Sajdákovú. 
 
Hlasovanie o voľbe členov Komisie sociálno-zdravotnej MsZ: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, 
nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Ing. M. Kiššák – predseda Komisie ekonomiky a kontroly  podal návrh na doplnenie komisie 
o členov: Ing. L. Šterbinského, Mgr. Š. Blaščáka, Ing. Ľubomíra Gyimotyho 
a MUDr. Stanislava Lazora. 
 
Hlasovanie o voľbe člena Komisie ekonomiky a kontroly MsZ – Ing. Ladislav Šterbinský: 
( za 10, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský,  
zdržal sa: Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Hlasovanie o voľbe člena Komisie ekonomiky a kontroly MsZ – Mgr. Štefan Blaščák: 
( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Hlasovanie o voľbe člena Komisie ekonomiky a kontroly MsZ – MUDr. Stanislav Lazor: 
( za 8, proti 2, zdržal sa 1, nehlasoval 0 ) 
za:  Mgr. Vladimír Baloga, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková,    
       Ing. Radoslav Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
proti: ThLic. Ľubomír Baloga, Rastislav Kicko,    
zdržal sa: Bc. Perta Chudíková,   
 
Hlasovanie o voľbe člena Komisie ekonomiky a kontroly MsZ – Ing. Ľubomír Gyimoty 
( za 10, proti1, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal  
      Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  
      Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský     proti: ThLic. Ľubomír Baloga, 
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Mgr. V. Baloga – predseda Komisie športu a telovýchovy MsZ - dodatočne navrhne za člena  
komisie ešte zástupcu lyžiarsko-turistického oddielu. 
 
Bc. P. Chudíková – predsedkyňa Komisie pre ochranu verejného poriadku MsZ podala 
pripomienku, že pri minulom zasadnutí MsZ nebol odsúhlasený ako člen Komisie pre 
ochranu verejného poriadku p. Cyril Kapitančík. 
Primátor mesta – podal návrh na doplnenie člena Komisie pre ochranu verejného poriadku  
MsZ na p. Cyrila Kapitančíka. 
 
Hlasovanie o voľbe člena Komisie pre ochranu verejného poriadku MsZ: 
 ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo v zmysle výsledkov hlasovania k voľbe členov jednotlivých 
Komisií MsZ uznesenie č. 24/VI/2010 
 
Mgr. E. Dorocáková – v súvislosti so zmenami v odvodových povinnostiach mesta  od 
1.1.2011 požiadala predsedov a členov komisie o  nahlásenie osobných údajov a zdravotnej 
poisťovne do konca januára 2011. 
 
Primátor mesta – navrhol zmenu v programe rokovania a to vymeniť bod 12 s bodom 7. 
 
Hlasovanie o zmene poradia bodov v programe: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za: ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,    
      Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,      
     František Pikla,  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
  
Mestské zastupiteľstvo schválilo navrhnutú zmenu poradia bodov v programe rokovania MsZ. 
 
 
K bodu: 7 Návrh riešenia výstavby 9 b.j. v meste 
 
Primátor mesta – projekt pre výstavbu 9 b.j. na Vajanského ulici vypracovali p. Ing. arch. 
Mihalko a p. Ing. arch. Pastiran, ale z dôvodu neschválenia zmeny rozpočtu mesta 
a neodsúhlasenia financovania dotácie zo strany ŠF RB poslancami v jeseni 2010 nebolo 
možné vypracovaný projekt realizovať. 
Ing. arch. Mihalko – keďže nebolo v rozpočte mesta schválené financovanie tejto stavby, je 
potrebné hľadať iný spôsob financovania a vhodného investora, ktorý by bol ochotný 
realizovať výstavbu 9 b.j. inou formou. Stavebné povolenie pre výstavbu 9 BJ je platné do 
konca roka 2011, preto je potrebné začať stavať už od marca 2011.K tomu je ale potrebné, 
aby táto iná forma výstavby bola MsZ  akceptovaná a odsúhlasená. 
Primátor mesta – pri analýze počtu obyvateľstva a štatistike v Spišských Vlachoch bolo 
zistené, že počet obyvateľov v priemere klesá, preto je potrebné využiť možnosť a ponúknuť 
tieto byty a pozemky pod bytovkami našim občanov mesta. Čo sa týka možných záujemcov 
o byty bude vytvorený poradovník s prihliadnutím na neprispôsobivých občanov. Tento 
spôsob výstavby je rýchlejší ako poskytnutá dotácia zo ŠF RB, pretože pri poskytnutí dotácie 
zo ŠFRB je možné odkúpenie bytu až po 30 rokov, ale pri tomto spôsobe výstavby je možné 
odkúpenie ihneď, príp. po dohode za niekoľko rokov.  
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     Pozemok pod bytovkami sa predá v zmysle platného VZN a mesto nebude mať žiadne 
náklady spojené s výstavbou tejto bytovky. Pri dotácii zo strany ŠF RB by bola potrebná 5 % 
spoluúčasť mesta hradená z vlastných zdrojov. 
     Pri rokovaniach s investorom bude sa riešiť aj prípadná spoluúčasť mesta na technickej 
infraštruktúre k bytovke. 
Mgr. V. Baloga – ak sú už projekty vypracované a zaplatené, bolo by dobré ich aj využiť. 
Mgr. M. Koperdáková – aká bude priemerná odkupná cena týchto bytov? 
Ing. arch. Mihalko – odkupná hodnota bytov bude nastavená tak aby bola trhom 
akceptovateľná. 
Ing. M. Kiššák –  v prvom rade je potrebné dohodnúť stretnutie, kde sa upresnia možnosti 
výstavby, kalkulácia finančných prostriedkov potrebných pre výstavbu, reálna cena bytov atď. 
Momentálne je potrebné rozhodnúť, či zvolíme túto formu výstavby investorom 
a odsúhlasíme splnomocnenie primátora pre stretnutie s investorom. Navrhujem preto,  aby 
bolo prijaté uznesenie, v ktorom MsZ splnomocní primátora, pre ďalšie rokovanie 
a nadväzovanie vzájomnej spolupráce s týmto investorom s podmienkou, že o všetkých 
krokoch bude primátor MsZ včas informovať. 
Ing. L. Šterbinský – žiada o vyhlásenie výberového konania na predaj pozemku 
a o informovaní na webovej stránke mesta o prebiehajúcej verejnej súťaži.  
R. Kicko – sa opýtal či výstavba bytov bude adresovaná sociálne slabším rodinám alebo 
priemernej vrstve? 
Primátor mesta – plánovaná výstavba bytov nebude o sociálnych bytoch, ale o bytoch 
bežného štandardu. 
Ing. M. Kiššák – žiada hlasovať za splnomocnenie pre primátora na vyjednávanie 
s investorom, nie pre uskutočňovanie finančných transakcií spojených s výstavbou 9 b.j.. 
Riešenie výstavby je vážna vec a primátor mesta potrebuje podporu a záruku  MsZ, že mesto 
s výstavbou vážne uvažuje. 
Primátor mesta – podal návrh Ing. M. Kiššáka, aby MsZ splnomocnilo primátora mesta pre 
uskutočňovanie ďalších krokov vedúcich k vyjednávaniu podmienok výstavby 9 b.j. na ulici 
Vajanského. 
 
Hlasovanie k návrhu riešenia výstavby 9 b.j.  : ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za:  Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal  
      Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  
      Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
proti: ThLic. Ľubomír Baloga 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo k návrhu riešenia 9 b.j. v meste  uznesenie č. 33/VI/2010 
 
 
K bodu 8: Voľba zástupcov mesta do školských rád v pôsobnosti mesta 
 
Ing. M. Kiššák – keďže začalo nové volebné obdobie je potrebné určiť nových zástupcov 
mesta do školských rád (Rada školy). Rada školy sa skladá z členov  pedagogického zboru, 
zástupcu rodičov, a členov zo strany zriaďovateľa školy, čiže mesta. 
Za zástupcov mesta do školskej rady MŠ SNP 1 navrhujem členov: R. Kicka, ThLic. Ľ. 
Balogu. Za zástupcov mesta do školskej rady ZŠ SNP 13 navrhujem členov: Ing. R. 
Leščániho, P. Kičina. 
Za zástupcov mesta do školskej rady na ZŠ Komenského 6 navrhujem člena: F. Piklu. 
Ing. L. Šterbinský – navrhol do školskej rady ZŠ Komenského 6 za zástupcu mesta Ing. M. 
Kiššáka. 
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Hlasovanie o voľbe zástupcov  mesta do orgánov  školských samospráv škôl a školských 
zariadení zriadením mestom: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,  
       Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,  
       František Pikla,  Ing. Jozef  Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo k voľbe zástupcov mesta do rady škôl  uznesenie č. 25/VI/2010 
 
 
K bodu 9: Návrh zmeny rokovacieho poriadku 
 
Bc. P. Chudíková – podala návrh zmien v znení § 5 – Príprava zasadnutí Rokovacieho 
poriadku MsZ. Zmeny sa týkajú povinnosti doručovania materiálov a podkladov potrebných 
pre rokovanie MsZ poslancom najneskôr päť dní pred rokovaním mestského zastupiteľstva.  
Ing. M. Kiššák -  navrhuje zostaviť harmonogram zasadnutí komisií tak, aby táto povinnosť 
doručovania 5 dní pred rokovaním MsZ bola dodržaná, pretože ak je zasadnutie komisie 2-3 
dni pred zasadnutím MsZ nie je možné stanovenú lehotu dodržať. Napr. v komisii rozvoja 
mesta je množstvo plánov, nákresov a technickej dokumentácie, ktoré nie je možné v takom 
množstve vytlačiť. Tu by možno postačovali 2 – 3 paré pre rokovanie MsZ. 
Ing. F. Stanislav - § 4 odsek 6 potrebné zvážiť, či by pozvánka a materiály na rokovanie MsZ 
neboli ustálené v dobe 5 dní pred zasadnutím MsZ, pretože najprv sú potrebné podklady a na 
základe pripravených podkladov je pripravená pozvánka pre zasadnutie MsZ. Bude potrebné 
prekontrolovať rokovací poriadok, pretože sú v ňom zakotvené body, ktoré nie sú jasné a sú 
v rozpore zo zákonom. 
Primátor mesta  - požiadal Ing. Kiššáka o návrh uznesenia o tomto bode.      
 
Hlasovanie o zmenách v Rokovacom poriadku MsZ: 
 ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,  
       Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,  
       František Pikla,  Ing. Jozef  Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo k zmenám v Rokovacom poriadku uznesenie č. 26/VI/2010 
 
 
K bodu 10: Návrh prípravy komunitného plánu sociálnych služieb v meste 
 
Primátor mesta – od 1.1.2009 musí mesto realizovať sociálne služby na svojom území podľa 
nového zákona. Zabezpečovanie týchto služieb mestom si vyžaduje mať odborne spôsobilú 
osobu, ktorá pripraví a zabezpečí  všetky potrebné odborné  práce a doklady na 
sprevádzkovanie týchto služieb v meste. Mesto mešká s touto povinnosťou už vyše roka. 
Požiadavky v týchto službách zo strany občanov narastajú a mesto je povinné ich riešiť. 
Preto som dňom 1.1.2011 na MsÚ zriadil nové  sociálne oddelenie. Prácu oddelenia bude 
vykonávať Bc. Mária  Dzurillová, ktorú Vám zároveň predstavujem. Vytvorenie nového 
pracovného miesta súvisí s plánovanou zmenou organizačnej štruktúry. 
     Podmienkou realizácie týchto služieb je mať schválený Komunitný plán sociálnych služieb 
v meste. Je to veľmi náročná úloha, ktorú nie je možné splniť v krátkom čase, ale možno až 
o niekoľko mesiacov. Preto na dnešnom rokovaní Vám predkladám návrh postupu pre jeho 
spracovanie a schválenie. 
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Bc. M. Dzurillová – podľa zákona č. 448/2008 o sociálnych službách a ich priamej aplikácie 
do praxe, mali byť už niektoré veci v minulosti vykonané a niektoré mestu priamo vyplývajú 
s komunitného plánu. Čo sa týka komunitného procesu, MsZ by sa malo podieľať na tvorbe 
komunitného plánovania, ktorý bol prejednaný na zasadnutí sociálno-zdravotnej komisie dňa 
21.1.2011, kde bola odsúhlasená forma vytvoreného dotazníka pre mesto v počte 510 ks, t.j. 
asi pre 50 % domácnosti v meste. V rámci spolupráce chcem  poslancov  požiadať o pomoc 
pri vyplňovaní dotazníkov v domácnostiach s poskytnutím základných informácii. Cieľom 
dotazníka je zistiť silné a slabé stránky mesta v poskytovaní sociálnych služieb, potreby 
a priority našich občanov ako aj definovanie sociálnych problémov v rodine, na aké konkrétne 
oblasti by sa podľa občanov malo mesto v budúcnosti zamerať. Dotazníkový prieskum bude 
trvať do 9.2.2011 a pre vysokú návratnosť žiadame Vás o pružnejšiu spoluprácu. Podkladom 
pre vypracovanie komunitného plánu je potrebná aj analýza demografických údajov, ktorú 
vypracuje p. Džugasová.  Analýzu sociologických údajov vypracuje Mgr. E. Dorocáková. 
Analýzu poskytovateľov soc. služieb v meste a regióne zabezpečí primátor mesta v spolupráci 
so soc. pracovníkom mesta. Dotazník je možné vyplniť aj elektronickou formou na webovej 
stránke nášho mesta, príp. priamo u mňa na sociálnom oddelení MsÚ. Na základe 
vyhodnotenia dotazníka budú stanovené konkrétne ciele a vízie, ktoré budú slúžiť ako návrh a 
podklad pre rozvoj sociálnych služieb v meste (napr. ak bude vyšší počet prestárlych občanov 
bude potrebné zriadiť opatrovateľskú službu atď). Komunitný plán, jeho ciele, možnosti 
a spôsob riešenia sociálnych služieb by mal byť spracovaný do júna 2011. 
Primátor mesta – v prvom rade je dôležité aby bol dotazník pravdivo vyplnený a aby ich 
návratnosť bola aspoň 50 %,  ináč nebude možné adekvátne určiť sociálne potreby našich 
občanov a zriadiť potrebné zariadenie sociálnych služieb v meste Spišské Vlachy.  
Ing. M. Kiššák – ako už bolo povedané, finálny materiál (konečný výstup z vyhodnotenia 
dotazníkov) by sa mal schvaľovať v júni tohto roku. Dôležitý je osobný kontakt poslancov 
s domácnostiami a vytypovanie tých domácností, v ktorých prevláda určitý sociálny problém 
(osamelí rodičia, starí občania, handicapovaní, nezamestnaní, rodiny s malými deťmi atď). 
Mgr. E. Dorocáková -  pri analýze dotazníkov bude dôležitá návratnosť dotazníkov, ktorá 
musí byť viac ako 50 % aby bolo možné ďalej pokračovať v naplánovaných krokoch pri 
napĺňaní komunitného plánu a zriadení potrebných soc. služieb v meste. Po schválení 
komunitného plánu bude potrebné vypracovať príslušné VZN o sociálnych službách,  na 
základe, ktorého môžeme pri realizácii projektov v budúcnosti čerpať dotácie (jedáleň, 
vývarovňa). 
Ing. M. Kiššák – predniesol návrh uznesenia pre prípravu komunitného plánu sociálnych 
služieb s uložením povinnosti poslancom zabezpečiť rozoslanie dotazníkov do jednotlivých 
domácnosti. 
 
Hlasovanie o príprave Komunitného plánu sociálnych služieb: 
 ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,  
       Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,  
       František Pikla,  Ing. Jozef  Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo k zmenám v Rokovacom poriadku uznesenie č. 27/VI/2010 
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K bodu 10: Správa o činnosti komisií MsZ 
 
1) Komisia sociálno-zdravotná – predseda Ing. J. Repaský – informoval, že komisia zostavila 
harmonogram náplne plánu práce pri príprave komunitného plánu. Zároveň požiadal všetkých 
prítomných o spoluprácu, ústretovosť a serióznosť pri vyplňovaní dotazníkov. 
2) Komisia ekonomiky a kontroly – predseda Ing. M. Kiššák – informoval, že účtovná 
uzávierka bola vykonaná a p. Nemčíková zabezpečila materiály pre Daňový úrad. Keďže ešte 
nie je rozpis financií pre školy z KŠÚ Košice, posúva sa aj príprava rozpočtu a jeho 
schvaľovanie predpokladám na 1. marca. Do 4.-5.2.2011 bude pripravený hrubý rámec 
rozpočtu a následne komisia pripraví potrebné podklady pre schválenie rozpočtu.  
 
3) Komisia rozvoja mesta – predseda F. Pikla – prečítal jednotlivé podané žiadosti, ktorými sa 
komisia na zasadnutí zaoberala: 
 
a) žiadosť p. Vladimíra Straku, bytom 9. mája 29, Spišské Vlachy  o odkúpenie pozemku za 

účelom výstavby dvoch garáži za obchodom Bala resp. Fresch. Komisia nesúhlasí 
s odpredajom pozemkov, z dôvodu, že tento priestor je plánovaný pre účely vybudovania 
mestského trhoviska. Zároveň doporučuje  MsZ schváliť tieto priestory na zriadenie 
mestského trhoviska, z dôvodu vybudovania okružnej križovatky, čím terajšie trhovisko 
bude nefunkčné. 

     V. Straka – zriadenie mestského trhoviska v týchto priestoroch nebude vhodné z dôvodu   
    blízkosti bytoviek ul. 9. mája. 
     Ing. M. Kiššák – navrhol postaviť jednotné garáže v spolupráci s investorom a tak umožniť  
    záujemcom ich odkúpenie. Čo sa týka trhoviska navrhol uzamykateľnú výstavbu trhoviska. 
    Primátor mesta – navrhol výstavbu trhoviska formu tržnice, tiež uzatvárateľnej a bez  
    potreby hlásenia v miestnom rozhlase. 
    Ing. M. Kišák – dôležité bude ďalšie rokovanie ohľadom kruhovej križovatky, kde bude    
    potrebné zistiť aj úmysly majiteľa Baly pána Papcúna a zároveň vyzvať COOP Jednotu  
    k spolupráci pri vytváraní parkovacích miest pri Jednote. 
   ThLic. Ľ. Baloga – navrhuje aby do rokovania pri výstavbe plánovaného trhoviska boli   
    zapojení aj obyvatelia ul. 9. Mája, tak aby sa k jeho riešeniu mohli včas vyjadriť.  
 
b) žiadosť p. J. Papcuna, bytom Lorencova 7, Krompachy o prejednanie možnosti zvýšenia  

parkovacích miest pred pomníkom SNP, z dôvodu zväčšenia prevádzkových priestorov 
predajne Bala. Komisia odporúča zapracovať parkovacie priestory do projektu 
„Rekonštrukcia okolia kruhovej križovatky – II. Etapa“. 
 

c) žiadosť Ing. P. Zavadského, bytom Komenského 14, Sp. Vlachy o vybudovanie prístupovej 
cesty zo zadnej strany pozemku podľa predloženej snímky z katastrálnej mapy. Komisia 
súhlasí s vybudovaním provizórneho vjazdu z ulice Štúrová, s podmienkou, že vjazd na 
pozemok nebude prevyšovať úroveň terénu a bude vybudovaný na vlastné náklady 
žiadateľa. 

 
    Hlasovanie o žiadosti Ing. Petra Zavadského: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
    za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav Kicko,  
           Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav Leščani,  
           František Pikla,  Ing. Jozef  Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
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d) žiadosť p. Ľ. Rímskeho, bytom  Oľšavka 32, o odkúpenie pozemku na ul. Cintorínska v Sp. 
Vlachoch za účelom výstavby rodinného domu (zvyšné  pozemky p. č./KN C/86/28, 86/30 
ktoré boli v minulosti pridelené p. Pitkovi a p. Repaskému, a ktorí do dnešného dňa 
nezačali realizovať výstavbu rodinných domov). Komisia doporučuje  odpredať uvedené 
pozemky formou verejnej súťaže.  

 
        Hlasovanie o žiadosti Ľ. Rímského: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
        za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav    
               Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav  
               Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
e) žiadosť p. Dušana Olejníka, Krompachy Hlavná 35 o zmenu územného plánu mesta  
     z dôvodu prípravy zámeru malej vodnej elektrárne na toku rieky Hornád v k. ú. Spišské    
     Vlachy. Komisia súhlasí so zmenou a doplnkom územného plánu obce podľa predloženej   
     žiadosti, s tým, že finančné náklady spojené so zmenami a doplnkami ÚPN budú hradené   
     žiadateľom. 
     p. Ing. Slebodník – poverený zastupovaním p. Olejníka informoval primátora a poslancov  
     MsZ o pripravovanej výstavbe malej vodnej elektrárne na riečnom km 107,4 vodného toku  
     Hornád. Ide o výstavbu malej vodnej elektrárne s občasnou obsluhou na diaľkový prenos  
    napojenú na sieť vysokého napätia, elektráreň bude odkanalizovaná a pravidelne   
    prečisťovaná.  Keďže mesto má nedávno schválený územný plán, okrem predloženej  
    žiadosti o zmenu v územnom pláne mesto žiadame aj o súhlas na plánovanú výstavbu   
    malej vodnej elektrárne. Čo sa týka výstavby malej vodnej elektrárne do pozornosti  
    dávame, že brehy budú navýšené, aby v budúcnosti storočná voda nepresahovala koryto  
    rieky.  
    Ing. M. Kiššák – bude potrebné preveriť aktuálnosť starého zámeru ohľadom výstavby  
    MVE na Hornáde a s ňou súvisiace uznesenie MsZ. Pokiaľ miesto výstavby nie je  
    identické, musí to ísť o nové uznesenie.  
     Ing. L. Šterbinský – v ktorom mieste bude postavená daná elektráreň? Pretože v minulosti  
    v tomto mieste bol spevňovaný ľavý breh rieky medzi Poľnonákupom a brodom, ktorý    
     slúži na prechod cez Hornád z oboch strán. V prípade narušenia riečneho koryta nedôjde  
    k podmáčaniu pozemkov?  
    p. Ing. Slebodník – žiadateľ stavia na pozemkoch, ktoré sú vo vlastníctve štátu  
    a vodohospodárskej spoločnosti. 
     Primátor mesta – navrhujem predložený návrh  p. Ing. Slebodníka brať na vedomie ako  
    informáciu o výstavbe malej vodnej elektrárne na vodnom toku Hornád. 
     F. Pikla – požiadal p. Ing. Slebodníka aby boli dodatočne doplnené všetky potrebné  
    dokumenty k podanej žiadosti. 
    p. Ing. Slebodník – sľúbil, že potrebné dokumenty budú dodatočne doložené. 
     Ing. J. Repaský – aké výhody  získa mesto pri odsúhlasení výstavby MVE? 
     Ing. M. Kiššák – predniesol návrh uznesenia ohľadom výstavby malej vodnej elektrárne na  
    vodnom toku Hornád so zmenou, že investície vzniknuté zo zmenou územného plánu    
    uhradí navrhovateľ. 
 
     Hlasovanie o žiadosti Dušana Olejníka: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
        za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav    
               Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav  
               Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  Repask ý, Ing. Ladislav Šterbinský 
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f) ústna žiadosť Ing. L. Jurčišina, bytom Záhradná 6, Sp. Vlachy, prítomného na zasadnutí    
komisie, z dôvodu nesúhlasu odpredaja prístupovej komunikácie ku garážam na 
zdravotnom stredisku MUDr. J. Pavlíkovi. Uvedenú komunikáciu chce v budúcnosti 
využiť ako prístup k pozemku, na ktorom chce stavať rodinný dom. Komisia súhlasí 
neodpredať pozemok MUDr. J. Pavlíkovi, resp. súhlasí odpredať s vecným bremenom, a to 
právo prechodu a prejazdu vlastníkom nehnuteľnosti na Záhradnej ulici časť záhrady. 

 
g) odpredaj garáži na zdravotnom stredisku a príjazdovej komunikácie ku garážam pre  
    MUDr. J. Pavlika, ktorý ponúka odkupnú cenu 3000 €. Komisia súhlasí, s odpredajom  
    budov garáži s pozemkami a v zmysle súhlasu komisia doporučuje vyhlásiť verejno- 
    obchodnú súťaž. 
 
    Hlasovanie o žiadosti MUDr. J. Pavlíka: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
        za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav    
               Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav  
               Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  Repask ý, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
h) žiadosť p. M. Vaľka, Štúrova ul. Spišské Vlachy o predĺženie nájomnej zmluvy na 

prenájom nebytových priestorov v Dome požiarnikov za účelom prevádzkovania 
„Autoškoly“. Komisia doporučuje vyhlásiť verejnú súťaž v cenách určených VZN. 

 
    Hlasovanie o žiadosti Michala Vaľka: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
        za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav    
               Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav  
               Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  Repask ý, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
i) žiadosť hudobnej skupiny Mozgový defekt zastúpenej p. M. Uličným o predĺženie nájomnej 

zmluvy na prenájom nebytových priestorov v priestore Dome požiarnikov. Komisia súhlasí 
s predĺžením prenájmu  nebytových priestorov podľa osobitného zreteľa na dobu 2 roky. 

 
     Hlasovanie o žiadosti Michala Vaľka: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
        za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav    
               Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav  
               Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  Repask ý, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
j) žiadosť Slovenskej pošty, a.s., o predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom nebytových 

priestorov na dobu 5 rokov  
 

k)  žiadosť p. Jaroslava Čubu Sp. Nová Ves Banícka 1737/24 o pridelenie nájomného bytu č. 
2 v bytovom dome na SNP 19. Komisia odporúča predmetné žiadosti riešiť priamo na 
MsZ, a to z toho dôvodu, že komisia nemá k dispozícii potrebné podklady, resp. v komisii 
nie je priamo zastúpený pracovník mesta, ktorý by mohol podať konkrétne vysvetlenie 
k jednotlivým podaným žiadostiam. 

    Ing. M. Kiššák – na žiadosť Slovenskej pošty doporučuje vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž    
    so špecifikáciou nájmu na prevádzku poštových služieb. Navrhuje nájom v spomínaných  
    nebytových priestoroch na dobu dvoch rokov. 
 
    Hlasovanie o žiadosti Slovenskej pošty, a.s.: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
        za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav    
               Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav  
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               Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  Repask ý, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
    Ing. F. Stanislav – od 1.1.2011 je v platnosti nový zákon o dotáciách poskytnutých na    
    výstavbu bytov a priebeh nájmu, kde je bližšie špecifikované tvorenie fondu opráv a jeho  
    minimálna výška.  
    Bc. M. Tomašková – v súčasnosti máme voľné dva byty. Pán J. Čuba spĺňa zákonom    
    stanovené podmienky potrebné na pridelenie nájomného bytu. Odporúča ho prenajať. 
      Hlasovanie o pridelení bytu p. J. Čubovi.: ( za 11, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 ) 
        za:  ThLic. Ľubomír Baloga Mgr. Vladimír Baloga, Bc. Perta Chudíková, Rastislav    
               Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav  
               Leščani, František Pikla,  Ing. Jozef  Repask ý, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
k) návrh prác na rok 2011, ktoré komisia doporučuje zapracovať do rozpočtu mesta: 
–  geometrický plán na novú IBV (ul. Kukučínová)    3.000 € 
–  chodníky na cintoríne cca 800 m2              13.500 € 
 – dielce na novom cintoríne               17.000 € 
–  miestne trhovisko                10.000 € 
–  vysporiadanie pozemkov Tatran MŠK             12.000 € 
 
l) harmonogram zasadnutí komisie na rok 2011 – harmonogram bude prispôsobený 

harmonogramu zasadnutí MsZ a bude upresnený na ďalšom zasadnutí MsZ. 
 

4) Komisia vzdelávania, výchovy a kultúry – predsedkyňa Mgr. M. Koperdáková predložila 
plán činnosti komisie – ples učiteľov (je nízky záujem z radov učiteľov) a návrh rozpočtu 
komisie pre rok 2011. Podala návrh pripraviť Mestský ples. Pri príprave rôznych akcií je 
potrebné oceniť nielen deti ale aj učiteľov. Pripraviť Deň detí aj pre matky s malými deťmi, 
zorganizovať galériu prác, výstavu. Čo sa týka knižnice – v spolupráci detí zo seniormi 
usporiadať deň, kedy napr. budú deti mať možnosť zaučiť seniorov v práci s PC. Pripraviť 
aktivity spojené s čítaním literatúry (beletrie), formou rôznych súťaží (aby dieťa bolo 
ocenené), pretože kultúra v meste je na veľmi nízkej úrovni. Je potrebné aby sa tejto činnosti 
venoval 1 pracovník, ktorý bude na plný úväzok. 
Primátor mesta – tento stav priamo súvisí s organizačnou štruktúrou a rozpočtom mesta. Je 
potrebné zriadiť oddelenie kultúry, ktoré by mohlo naplno rozvíjať všetky tieto aktivity. 
Mgr. M. Koperdáková – navrhujem v rámci vydaných výziev na realizáciu projektov pre 
nezamestnaných, príp. znevýhodnených občanov vypracovať projekt, v rámci ktorého by bolo 
možné zamestnať 1 pracovníka, ktorý by mal organizáciu  kultúrnej činnosti v náplni práce a 
mohol sa jej naplno venovať aj v spolupráci zo školami. 
ThLic. Ľ. Baloga – sa opýtal, či v súčasnosti je na MsÚ pracovník, ktorý by mal na starosti 
kultúru? 
Primátor mesta – v súčasnosti má kultúru na starosti komisia výchovy vzdelávania a kultúry. 
 
5) Komisia pre ochranu verejného poriadku – predsedníčka Bc. P. Chudíková – upozornila na 
potrebu zriadenia  výkonného orgánu resp. Mestskej polície. Zároveň žiada vypracovať štatút 
komisie, ktorá bude v sebe zahŕňať právomoci jednotlivých členov a okruh pôsobnosti 
komisie. Medzi ďalšie pracovné náplne komisie je potrebné zaradiť vypracovanie VZN 
vzťahujúce sa na priestupky a sankcie ukladané za priestupky v meste Spišské Vlachy. Je 
nutné mať zamestnanca MsÚ, ktorý by sa zaoberal priestupkami a bol by zároveň aj členom 
komisie. 
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Primátor mesta – je nevyhnutné sa vážne zaoberať myšlienkou znovuzriadenia mestskej 
polície, ktorá by na základe vnútorného predpisu mesta (VZN) a v súčinnosti zo zákonom 
mohla postupovať pri riešení priestupkov, pri ukladaní sankcií za priestupky atď.  
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo k jednotlivým návrhom a odporučaniam jednotlivých komisií  
uznesenia č. 28 – 31/VI/2010,  
 
 
K bodu 11: Informácia o stave príprav projektu „Kan alizácia a ČOV“  
 
Primátor mesta – oboznámil prítomných o ďalšom postupe realizácie projektu. Dňa 26.1.2011 
sa má uskutočniť pracovné stretnutie s investormi  kruhovej križovatky, pretože kanál priamo 
zasahuje do cestného telesa a vybudovanie kanálu je v zábere objektu kruhovej križovatky. 
Predpokladáme, že v budúcom roku sa začne stavať kanál a čistička. 
ThLic. Ľ. Baloga – sa opýtal, ak vypracované projekty pre kanalizáciu a ČOV nebudú 
úspešné? 
Primátor mesta – v prípade, že mesto nebude v pripravovanom projekte úspešné, budú to naše 
náklady, projekt je zameraný iba na určitú časť kanalizácie. Úspešnosť projektov závisí od 
spracovaného projektu a vydaného stanoviska ministerstva.   
 
Mestské zastupiteľstvo vzalo na vedomie Informáciu o stave príprav projektu „Kanalizácia 
a ČOV“   uznesením  č. 32/VI/2010,  
 
 
K bodu 13: Informácia o realizácii projektu „Regenerácia okolia kruhovej križovatky“  
 
Primátor mesta – oboznámil prítomných, že v rámci pracovného stretnutia plánované na 
zajtrajší deň bude prerokovávaná aj realizácia príprav projektu „Regenerácia okolia kruhovej 
križovatky. Na základe vyhlásenej verejnej súťaže v minulom roku bola s firmou Strabag 
uzatvorená zmluva. 
ThLic. Ľ. Baloga -  sa opýtal kedy bola vyhlásená verejná súťaž a či nemôže byť zverejnená 
na webe mesta. 
Ing. M. Kiššák – odpovedal, že verejné obstarávanie pripravuje certifikovaná osoba, ktorá 
musí mestu odovzdať celý spisový materiál. 
Bc. P. Chudíková – sa opýtala či tvar strechy zastávky pri ZŠ na ulici SNP je konečný? 
Primátor mesta – áno je konečný a obe zastávky, ktoré sú na tejto ulici budú rovnaké. 
   
Mestské zastupiteľstvo vzalo na vedomie Informáciu o realizácii projektu “Regenerácia 
kruhovej križovatky“   uznesením  č. 34/VI/2010,  
 
 
K bodu č. 14: Rôzne 
  
Primátor mesta – mesto eviduje návrh Zmluvy ohľadom prenájmu snežnej tyče, ktorú MŠK 
Tatran žiada do prenájmu za 1 €, na dobu neurčitú. Ja trvám na poplatku 1 €, tým vyjde mesto 
občanom v ústrety, zo strany občanov sú kladné hodnotenia. 
Ing. F.Stanislav -  mesto mesačne uhrádza spotrebu elektrickej energie za prevádzku snežnej 
tyče, preto navrhujem ponechať poplatok 1 € ale zároveň nepodporiť toto prevádzkovanie 
dotáciou. 
Bc. P. Chudíková – aká je suma ročných faktúr za spotrebu elektrickej energie? 
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Ing. M. Kiššák – doporučuje ponechať poplatok za prenájom snežnej tyče, zabezpečiť 
zľavnenú cenu vstupných lístkov pre deti, ZŠ, lyžiarsky výcvik pre deti našich škôl zdarma. 
Primátor mesta – upozornil poslancov MsZ, že k dnešnému dňu nepodali všetci poslanci 
oznámenie o majetkových pomerov a žiada aby tak urobili čím skôr. 
 
 
K bodu č. 15: Diskusia 
 
Nebol žiadny diskusný príspevok. Diskusia bola umožnená ku každému bodu samostatne. 
 
 
K bodu č. 16: Záver 
 
Predložené návrhy na uznesenia z rokovania MsZ prešli schvaľovacím procesom pri rokovaní 
jednotlivých bodov programu. V závere sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom 
a ostatným prítomným za ich účasť a ukončil zasadnutie. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 
 
 
Zapísala: Bc. Valéria Bašistová 
 
 
 
V Spišských Vlachoch, dňa 29. 01. 2011 
 
 
 
 

Ľubomír F i f i k 
      primátor 

 
 
 
Overovatelia:  
 
Rastislav Kicko ...............................................  
 
Pavol Kičin  ...............................................  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

19 
 

 

Mestské zastupiteľstvo Spišské Vlachy 
VI. VOLEBNÉ OBDOBIE 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

 
Uznesenia 

z 3. zasadnutia mestského zastupiteľstva, konaného dňa 25. 01. 2011 
 

 
Uznesenie č. 18/VI/2011:  K bodu:  Otvorenie  – voľba návrhovej komisie 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
volí 
 –  návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Michal Kiššák     
                                              členovia: Mgr. Monika Kopedáková, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
 
Uznesenie č. 19/VI/2011:  K bodu:  Schválenie programu rokovania 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
schvaľuje 
  –  navrhnutý program rokovania 3. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva konaného      
      dňa 25.1.2011 so zmenami: 
      –  bod č. 4. – vypúšťa sa druhá časť /určenie platu zástupcu primátora/, 
      –  bod č. 5. – rozširuje sa  o návrh Zmluvy o zriadení funkcie hlavného kontrolóra  
                            viacerých obcí 
      –  bod č. 8. – stiahnutý a nahradený Návrhom zmien v Rokovacom poriadku MsZ. 
 
 
Uznesenie č. 20/VI//2011:  K bodu: Pripomienky občanov 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
–  prednesené pripomienky prítomných občanov k problémovým otázkam v meste, 
odporúča 
–  primátorovi riešiť ich v rámci svojich právomoci a možností mesta. 
 
 
Uznesenie č. 21/VI//2011:  K bodu: Informácia o poverení zastupovaním primátora 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
–  prednesenú informáciu primátora o poverení poslanca Ing. Michala Kiššáka zastupovaním  
    primátora v zmysle § 13b ods. 1 zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
 
Uznesenie č. 22/VI//2011:  K bodu: Plán kontrolnej činnosti HK mesta na 1. polrok 2011 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  
berie na vedomie 
–  návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na 1. polrok 2011, 
schvaľuje 
–  predložený plán kontrolnej činnosti s doplnením o kontrolu v MŠ a kontrolu čerpania PHM  
    a dohôd o pracovnej činnosti a vykonávaní prác. 
Uznesenie č. 23/VI//2011:  K bodu: Zmluva o zriadení funkcie HK viacerých obcí 
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Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  
berie na vedomie 
–  predložený návrh Zmluvy o zriadení funkcie hlavného kontrolóra viacerých obcí, 
schvaľuje 
–  Zmluvu o zriadení funkcie hlavného kontrolóra viacerých obcí / Spišské Vlachy,  
    Danišovce, Domaňovce, Chrasť nad Hornádom, Jamník, Lieskovany, Odorín, Olcnava,  
    Rudňany a Spišský Hrušov /  v predloženom znení. 
žiada 
–  primátora po jej schválení v obecných zastupiteľstvách dotknutých obcí zverejniť ju    
    v zmysle zákona. 
 
 
Uznesenie č. 24/VI//2011:  K bodu: Voľba  členov komisii MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
volí:  
 –  za členov Komisie ekonomiky a kontroly MsZ  Ing. Ladislava Šterbinského, Mgr. Štefana  
     Blaščáka, Ing. Ľubomíra Gyimotyho a  MUDr. Stanislava Lazora , 
 
 –  za člena Komisie na ochranu verejného poriadku MsZ  Cyrila Kapitančíka, 
 
 –  za členov  Komisie sociálno-zdravotnej MsZ  Bc. Evu Dorocákovú, Bc. Máriu Dzurilovú,  
     MUDr. Stanislava Lazora, Mgr. Alenu Sajdákovú a Dr. Martinu Tokarčíkovú, 
 
 –  za členov Komisie rozvoja mesta MsZ  Vladimíra Straku a Bc. Martu Tomáškovú. 
 
 
Uznesenie č. 25/VI//2011:  K bodu: Voľba zástupcov mesta do orgánov školských  
                                             samospráv škôl  a školských zariadení zriadených mestom 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
–  predložený návrh na delegovanie zástupcov mesta ako zriaďovateľa do školských  
    samospráv škôl a školských zariadení zriadených mestom, 
deleguje 
 –  do Rady školy ZŠ Komenského 6  Ing. Michala Kiššáka a Františka Piklu, 
 –  do Rady školy ZŠ 1. – 4. roč. Pavla Kičina a Ing. Radoslava Leščaniho, 
 –  do Rady MŠ  MŠ  ThLic. Ľubomíra Balogu a Rastislava Kicku 
     ako zástupcov zriaďovateľa. 
 
 
Uznesenie č. 26VI//2011:  K bodu: Návrh zmien v Rokovacom poriadku MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
–  predložený návrh zmien Rokovacieho poriadku MsZ poslankyňou Bc. P. Chudíkovou  
ukladá 
–  poslancom prípadné pripomienky k platnému zneniu Rokovacieho poriadku MsZ predložiť  
    zástupcovi primátora najneskôr do 20. februára 2011 
–  zástupcovi primátora predložiť na najbližšie zasadnutie MsZ komplexný návrh týchto  
    zmien v Rokovacom poriadku MsZ, ako i v ostatných vnútorných predpisoch. 
Uznesenie č. 27/VI//2011:  K bodu: Návrh prípravy komunitného plánovania sociálnych  
                                             služieb v meste 
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Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
–  predložený návrh prípravy komunitného plánovania sociálnych služieb v meste  
schvaľuje 
–  predložený návrh komunitného plánovania sociálnych služieb v meste bez pripomienok 
ukladá: 
–  poslancom zabezpečiť vo svojich poslaneckých obvodoch distribúciu s zber dotazníkov  
    k zisťovaniu názorov a požiadaviek obyvateľov mesta k riešeniu sociálnej oblasti  
    v pôsobnosti mesta v termíne do 10. 2. 2011 
 
–  realizovať jednotlivé etapy prípravy plánovania sociálnych služieb v meste v navrhovaných  
    termínoch a kompletný plán týchto služieb po schválení v sociálnej komisii predložiť na  
    schválenie MsZ. 
   Z: Bc. Mária Durilová                                                                                           T. 30.6.11 
 
 
Uznesenie č. 28/VI//2011:  K bodu: Činnosť komisií MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  
–  prednesené správy o činnosti Komisie sociálno-zdravotnej, Komisie vzdelávania, výchovy   
    a kultúry, Komisie rozvoja mesta a Komisie ekonomiky a kontroly a ich jednotlivé návrhy 
    na riešenie problémov a žiadosti občanov pre MsZ, 
 
–  predložené požiadavky jednotlivých komisií MsZ na finančné prostriedky pre jednotlivé  
    oblasti v pripravovanom rozpočte mesta na rok 2011, 
 
–  predložený štatistický prehľad Matričného úradu v Spišských Vlachoch o evidencii  
    obyvateľstva k 31.12.2010. 
 
 
Uznesenie č. 29/VI//2011:  K bodu: Činnosť komisií MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
súhlasí 
–  s vypísaním verejnej súťaže na predaj pozemkov parc. č. KN/C 80/28 a 80/30 na výstavbu  
    rodinného domu na Cintorínskej ulici za podmienok stanovených v platných uzneseniach  
    pre výstavbu domov na tejto ulici, 
 
–  s vypísaním verejnej súťaže na predaj garáži a zastavaného pozemku v areáli Obvodného  
    zdravotného strediska pre účely garážovania, resp. poskytovania nevýrobných služieb, 
 
–  vypísaním verejnej súťaže na prenájom nebytových priestorov v Dome požiarnikov  
    /priestory autoškoly / pre účely poskytovania nevýrobných služieb, 
 
–  s vypísaním verejnej súťaže na prenájom nebytových priestorov v budove Mestského úradu  
    / priestory Pošty/ pre účely poskytovania poštových služieb v meste, 
 
 
–  s pridelením dvojizbového bytu č. 2 v bytovom dome na ul. SNP č. 19 pre p. Jaroslava  
    Čubu, bytom Spišská Nová Ves Banícka 1737/24 od 1.02.2011 v zmysle prijatých VZN  
    a smerníc mesta,       
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–  s vybudovaním dočasnej prístupovej komunikácie k nehnuteľnostiam Ing. Petra  
    Zavadského, Komenského 14 Spišské Vlachy z Lipovej ulice na vlastné náklady. Súhlas sa  
    udeľuje s podmienkou, že žiadateľ pri výstavbe a užívaní cesty nepoškodí tam umiestnené     
    inžinierske siete a v prípade odstraňovania porúch na týchto sieťach strpí zásah do cesty.             

 
 

Uznesenie č. 30/VI//2011:  K bodu: Činnosť komisií MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
– informáciu o plánovanej výstavbe MVE na riečnom kilometri 107,4 rieky Hornád                            
   p. Dušanom Olejníkom, Krompachy Hlavná 35 a jeho požiadavku na zmenu územného  
   plánu mesta v tejto lokalite 
súhlasí   
–  s výstavbou MVE na rieke Hornád, riečny km 107,4 s podmienkou, že žiadateľ na vlastné  
    náklady zabezpečí všetky práce súvisiace so zmenou územného plánu mesta z dôvodu tejto  
    výstavby. Súhlas mesta bude vydaný až po doplnení všetkých náležitosti súvisiacich so  
    žiadosťou a charakteristikou stavby. 
 
 
Uznesenie č. 31/VI//2011:  K bodu: Činnosť komisií MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
súhlasí 
s prenájmom nebytových priestorov v Dome hasičov pre HS „Mozgový defekt“na 2 roky 
odporúča  
primátorovi uplatniť v nájomnej zmluve v zmysle platných VZN a uznesení MsZ podmienky 
osobitného zreteľa pre oblasť podpory rozvoja kultúry v meste. 
 
 
Uznesenie č. 32/VI//2011:  K bodu: Informácia o stave a priebehu príprav projektu   
                                             „Kanalizácia a ČOV Spišské Vlachy“ 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
–  ústnu informáciu primátora o stave a priebehu príprav projektu „ Kanalizácia a ČOV  
    Spišské Vlachy“ 
 
 
Uznesenie č. 33/VI//2011:  K bodu: Návrh riešenia výstavby 9 b.j. na Vajanského ulici 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
– ústnu informáciu primátora a prezentáciu zástupcu potencionálneho  investora  
   o možnostiach výstavby 9. b. j. na ulici Vajanského formou  výstavby bytov na kľuč a  
   s možnosťou prenájmu, či odkúpenia týchto bytov budúcimi nájomníkmi, 
splnomocňuje 
–  primátora v ďalších rokovaniach o podmienkach prípadnej výstavby 9. b.j. v tejto forme  
    obstarávania výstavby a žiada ho o výsledkov rokovaní  pravidelné informovať MsZ. 
Uznesenie č. 34 VI//2011:  K bodu: Informácia o realizácii projektu „ Regenerácia  
                                             okolia kruhovej križovatky“  
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
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–  ústnu informáciu primátora o stave príprav na realizáciu stavby „Regenerácia okolia  
    kruhovej križovatky“ v tomto roku  
žiada 
–  primátora informovať MsZ o výsledkoch  verejnej súťaže na túto stavbu a o zmluvných  
    vzťahoch z nej plynúcich. Zároveň ho žiada o predloženie Zmluvy o dielo na túto stavbu. 
 
 
Zapísala: Bc: Valéria Bašistová 
 
 
Za správnosť: Ing. Michal Kiššák 
                       predseda NK 
 
 
 
 
 
 
Podpísané dňa: 4.02.2011                                                Ľubomír Fifik 
                                                                                          primátor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


